
Referat FAU-møte 
Bryne skule 6.desember 2021 
 
Tid: Mandag 06.desember 2021, kl 20.00-21.00 
 
Sted: Teams 

 
Tilstede: Heidi Barvik, Iren Førland, Synnøve Serigstad, Ole Wiig, Fredrik Undheim, 
Stig Jespersen, Sigve Berland, Toril Øgreid 
 
Agenda: 
 
 
42/21 Foreldremøte 2022 
Noen tanker? Styreleder foreslår at vi gir oss litt mer tid i lys av nye tiltak på grunn av 
covid19. Vi tenker at det er lurt å avvente planleggingen. Referent setter saken opp 
på neste møte 

 
43/21 Elev og Foreldreundersøkelsen 2021 
Heidi delte skjerm og gikk gjennom begge undersøkelsene.. Dette er skolen sine 
dokumenter som kan legges ved referat, og her refereres til gitte dokumenter fra 
undersøkelsen for å se tall og resultat. Det er endringer fra foregående år, og FAU 
diskuterte hva som kan være årsaken til endringen. Men dette er først og fremst et 
verktøy for personalet, som de nå skal tolke og bruke. 
 
Vi snakket om diverse tanker rundt årsaker til besvarelser. Felles kommentar var 
oppfordring til å sammenligne på ledermøte for eksempel, slik at om noe av årsakene 
er  felles for alle som resultat av tiden vi lever i for eksempel så kan man se på felles 
strategier. 
 
På spørsmålet rundt foreldrene sin opplevelse rundt FAU, så er vi ikke synlige nok. 
Men tallene synliggjør også at foreldrene ikke nødvendigvis leser referater eller har 
behov for å se.  
 
Begge undersøkelsene har fallende kurve. Mange positive ting, og mye er bra. Men 
vi ønsker selvfølgelig å jobbe mot å heve negative tall. 
 
En svakhet med undersøkelsen er at mottakeren kan være litt tilfeldig… at det ikke 
nødvendigvis er den som har den daglige tilstedeværelsen i lekser med mer for 
eksempel som svarte. Burde begge foreldrene få tilbud om å svare. 
 
44/21 Nasjonale prøver 2021 
Heidi gikk igjennom resultat. Samme som i elev- og foreldreundersøkelsen så finnes 
disse dokumentene og kan gåes inn i om ønskelig. Referent refererer derfor til disse 
dokumentene for tall og resultat. 
 
Lærerne skal tolke og bruke denne prøven i videre arbeid. Det er 5.trinn som har 
besvart og deltatt. 
 



45/21 Info frå rektor 
Møte med kommuneoverlege i morgen kl 14.00? Kan være  det komme nye 
restriksjoner… 
 
46/21 Uteområdet 
Heidi oppdaterer FAU på hvordan det går 
 
Det ble funnet penger her, og Bryne skole skal få av denne potten. Det ser ut til å 
løse seg. 

 
47/21 Rektor ber om innspel frå FAU  

Angående Bryne skule sin deltakelse i Udir sitt prosjekt Inkluderande barnehage og 

skulemiljø. 

 

Vi er med i dette prosjektet, og her skal foreldre og elever få mene noe. Vi skal svare 

på noen spørsmål. 

 
48/21 Elevkveld 
Her avventer vi også til neste møte slik at vi vet mer ifht nye restriksjoner osv 
Saken flyttes til neste møte.  
 
49/21 Eventuelt 
Stig informerte: vi har fått 25.000kr fra sparebanken vest til elevkvelder med mer 
 
Synnøve:  
Litt info fra kommunalt FAU. Snakket om manglende midler til læremidler. Bryne u 
skule opplever at det er skjevforedeling og urettferdig da Vardheia har nye midler og 
læreverk som følge av at de er nye og hadde midler til overs. Flere søker seg til 
vardheia, og her kan det oppstå klasseskille? De søker seg over på grunn av bedre 
læreverk, ny skole, kulere læretanker, ny skole osv. BUS FAU er bekymret. 
 
 
Mvh 
Iren Førland 


